
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 27- 04 -2011 
 
El Sr. Force diu: 
“¿Sí? Esta pregunta va dirigida a la Sra. Alcaldessa y a los grupos 
políticos de la oposición, en relación a los problemas derivados de la 
construcción del muro de gaviones en el Parc dels Torrents, sus 
problemas de estabilidad, caída del muro superior y excesiva 
deformación del inferior, problemas manifestados desde el origen de su 
construcción y actualmente aparentemente en el olvido. 
 
¿Están satisfechos de la gestión realizada por el Ayuntamiento, o 
consideran que el problema tiene suficiente entidad para ser debatido, y 
que todos vosotros, los grupos políticos, podáis aportar los mecanismos 
para garantizar una solución rápida y eficaz al problema planteado y que 
el pleno decida por votación si es necesaria o procede?” 
 
 
El Sr. Pons diu: 
“Bé, aviam, molta cosa no hi ha per afegir. Sabem que som conscients de la 
situació, que crèiem que legítimament, i de fet seguim creient que és un 
mecanisme bo portar la proposta al ple, així ho hem defensat 
argumentadament amb la normativa municipal a la mà, però evidentment hi ha 
hagut una voluntat política de vulnerar fins i tot la interpretació d’aquesta 
normativa. 
 
Evidentment hem de buscar solucions, hem de buscar maneres que 
possiblement també siguin..., que intentin boicotejar d’alguna manera per part 
del Govern Socialista, però bé, el que no pot ser, i això jo crec que és el més 
lamentable de tot, és que quan hi ha una problemàtica que ve de temps, que hi 
ha hagut una actitud de voluntat, de pacte, d’entesa i d’intentar solucionar 
sanament els problemes, el que no pot ser és que haguem d’arribar a aquest 
extrem. El que no pot ser és que haguem d’arribar a aquest extrem. I el que no 
pot ser tampoc és que els primers que diuen que s’ha de complir la normativa, 
la normativa municipal també, la compleixen segons com bufa el vent, i això no 
pot ser. 
 
En qualsevol cas sí que és veritat, hi insisteixo, que hem de buscar maneres, 
noves maneres per intentar resoldre resolutivament aquest problema, perquè al 
cap i a la fi són vostès els que estan tenint els problemes, són vostès els que 
viuen amb el neguit, això és evident, crec que això s’ha de reconèixer, i que a 
més a més tenen el suport de molta, molta gent al darrere, que això també és 
una qüestió que s’ha de tenir en compte, al marge d’interpretacions que siguin 
gent d’Esplugues o no, interpretacions, per cert, molt fora de lloc també quan 
s’han interpretat. 
 
En qualsevol cas intentarem seguir el tema de prop, i bé, en la mesura que 
puguem intentarem desencallar aquest tema.” 
 
 
 



La Sra. Roig diu: 
“A veure, aquesta carta va dirigia al portaveu socialista i als regidors de 
l’oposició. 
 
Senyors: a l’anterior ple ja els vaig informar de la dificultat que tenim al 
nostre barri, Finestrelles. Més concretament al carrer Finestrelles, que és 
l’artèria principal. Dies després, bastants dies després, varen fer una 
visita al carrer l’Associació de veïns amb el portaveu socialista i un 
tècnic, no recordo el seu nom, i varen poder veure en el lloc les dificultats 
descrites que té aquest carrer.  
 
Varen estar d’acord que s’havia de modificar. Es va quedar en treure la 
zona blava, posar la parada d’autobús en el lloc de la zona blava, pintar 
un senyal d’estop dalt del carrer Finestrelles, pintar un parell de passos 
de vianants i col·locar alguna barrera perquè els cotxes no baixessin amb 
tanta velocitat. 
 
Bastants dies més tard, i si no m’erro va ser el 7 d’abril, se’ns demana a 
l’associació que ens passem per l’Ajuntament ja que ja tenen vist com 
arreglar el problema. Quedem tots d’acord, però passen els dies i ningú fa 
res, la zona blava encara està activa, la parada d’autobús encara està al 
mateix lloc, l’estop no està pintat, els passos de vianants no estan pintats, 
etc, etc. 
 
S’envia un email... Sr. Giner, m’escolta? S’envia un email al portaveu del 
Partit Socialista però no respon. És que han canviat les coses i 
l’associació no està assabentada? És que hem d’esperar que passin unes 
eleccions perquè s’encarregui a un altre?” 
 
La Sra. Roig diu: 
“Vull fer una segona pregunta. 
 
Penso que els va ser molt fàcil en un moment donat posar la zona blava al 
carrer Finestrelles. Doncs per aquesta regla de tres també hauria de ser 
fàcil treure-la, no és així? 
 
Si us plau, necessitem una data per resoldre aquest tema i 
descongestionar aquest carrer del nostre barri, Finestrelles. Necessito 
resposta dels regidors de l’oposició també. Moltes gràcies.” 
 
El Sr. Pons diu: 
“Sí, gràcies. Aviam, això funciona així. Aquí hi ha una actitud mercenària que 
perquè no hi ha uns interessos diguem-ne recíprocs no s’actua, no? 
 
Malauradament això és així, i l’única solució que li puc oferir és que a partir del 
dia 22 de maig, com a mínim tres grups polítics aquí representats solucionaran 
aquest tema.” 
 


